
Protokoll fra årsmøte i Bærum Seilforening 

27.02.2025 - Sarbuvollen 
 
 
 
Vidar Utne ønsket velkommen og orienterte kort om agenda for møtet.  Møtet startet 
kl. 19:00. 
 
1. Godkjenning av stemmeberettigede 

Det var 29 personer til stede inklusive 5 fra styret.   
Et medlem kom til kl. 19:40. 
Hvorav 30 stemmeberettigede.   

 Antall stemmeberettigede – godkjent. 
  

Tellekorps ved avstemninger: tellekorps ble ikke valgt. 
 

2. Valg av dirigent 
Styret foreslo Hans Jakob Prydz som dirigent,  

    Hans Jakob Prydz valgt. 
 Ordstyrer Hans Jakob Prydz tok over ledelsen av møtet. 
 

3. Valg av protokollfører 
 Styret foreslo Marianne Mogstad Solbakken som protokollfører. 
    Marianne Mogstad Solbakken ble valgt. 
 

4. Valg av to representanter til å underskrive protokollen 
 To representanter til å underskrive protokollen 
 Styret foreslo Susan Berentsen og Arne Hammersland 

   Susan Berentsen og Arne Hammersland ble valgt. 
 

5. Godkjenne forretningsorden 
 Forretningsorden ble vist på storskjerm og var også lagt ut på foreningens 
hjemmeside i forkant av Årsmøtet. 
Det kom innspill fra salen rundt antall innlegg og tidsbegrensning på taletid.  
Christian Gundersen mente dette burde sløyfes.  Harald Masst foreslo maks 5 
innlegg, mens Susan Berentsen foreslo 4 innlegg. 
Årsmøtet godkjente 4 innlegg og ingen begrensing i taletid. 
Forretningsorden – godkjent. 

 

6. Godkjenne innkalling  
 Innkalling ble publisert på foreningens hjemmeside 25.11.2024. 

Innkalling – godkjent. 
 

7. Godkjenne sakliste  
 Saklisten ble publisert på foreningens hjemmeside en uke før årsmøtet. 

Saklisten - godkjent. 
 

8. Behandling av foreningens årsmelding for 2024 



Årsmeldingen var publisert på foreningens hjemmeside, tilgjengelig for alle i 
forkant av årsmøtet og foreningens leder forutsatte at alle frammøtte hadde 
satt seg inn i denne på forhånd. 
Vidar Utne orienterte kort om styrets aktivitet for 2024 og foreningens 
situasjon når det gjelder medlemsmasse og økonomi.   
Styret har hatt en strategisamling med fokus på visjoner og aktiviteter 
tilpasset eksisterende medlemsmasse og nyrekruttering. 
 

Daglig leder Arild Heldal orienterte om sitt arbeid gjennom 2024-sesongen.  
Mye av hans innsats har vært rundt ulike forsikringsoppgjør i forbindelse med 
skader på hus og utstyr. 
 Årsmelding for 2024 godkjent. 

 

9. Behandling av foreningens regnskap i revidert stand 
Foreningens regnskap har ligget ute på hjemmesiden i forkant av Årsmøtet. 
Daglig leder Arild Heldal gikk gjennom hovedpunktene på storskjerm, forklarte 
kort rundt ulike punkter og besvarte spørsmål fra de frammøtte. 
 

Det ble redegjort rundt inntekter og utgifter for Sommerleiren av Tarjei Moe 
Batalden. 
Tallene for fondene ble forklart av Arild Heldal. 

 

 Kontrollutvalgets beretning.  Kontrollutvalgets beretning ble offentliggjort 
sammen med årsmøtepapirene på foreningens hjemmeside med anmerkning 
om at revidert regnskap 2024 ikke var klart.   
Konklusjonen lest av Rune Tønnesen: 
Kontrollutvalget opplever at driften av Bærum Seilforening er i henhold til 
gjeldende regelverk og vedtak. Kontrollutvalget opplever at ansettelse av 
daglig leder samt en svært erfaren trenerkoordinator har signifikant bedret 
driften samt gitt styret mulighet til å ha «øynene ut av båten». 
Kontrollutvalget er i skrivende stund ikke blitt forelagt revisors beretning og 
må ta noen forbehold vedrørende regnskapet. Gitt at ikke revisors beretning 
skulle stille spørsmålstegn ved årsregnskapet så anbefaler kontrollutvalget at 
styrets beretning og idrettslagets årsregnskap for 2024 godkjennes av 
årsmøtet. 

 

Revisors beretning. Revisorberetningen ble lagt ut på foreningens 
hjemmeside kort før årsmøtet.   
Harald Masst redegjorde for revisors arbeid som konkluderer med:  
Vi finner at regnskapet gir et godt bilde av seilforeningens virksomhet og viser 
en god og betryggende kontroll. Det gir også et godt grunnlag for budsjettet 
og fremtidig drift med de planer som foreligger. Vi mener at driften har hatt 
en god og positiv utvikling og kan derfor godkjenne regnskapet. 

 

 Årsregnskap for 2024 godkjent. 
 

10. Behandling av innkomne saker:  
 

Forslag nr. 1 fra foreningens styre:  
Lovendring – Redusere antall styremedlemmer 
 



Styret foreslår å redusere antall styremedlemmer ved å fjerne 2. nestleder og ett av 
de to varamedlemmene. Forslaget inkluderer også endring av navngivning på rollene. 
Bakgrunnen for dette er at med en ansatt daglig leder er det en del oppgaver som 
tilfaller denne, og styret ser at vi kan ha effektiv drift med et litt mindre styre.  
 
Forslaget er framlagt kontrollutvalget og rådet. 

Rådet har behandlet og støtter styrets forslag: Lovendring – redusere antall 
styremedlemmer. 
 

Forslag til vedtak: Det nye lovforslaget vedtas. 
Vedtak: Styrets forslag til lovendring vedtatt. 

 

Forslag nr. 2 fra foreningens styre:  
Endre Rådet til en Hederstegnkomité 
Styret foreslår å omgjøre Rådet fra et lovfestet organ til en komité som har 
forvaltning av hederstegn som sin hovedoppgave. Bakgrunnen for dette er at innspill 
til lovendringer er en oppgave for Kontrollutvalget i henhold til NIFs lover. Dette gjør 
også at BS’ lover er mer i tråd med NIFs standard lovnorm for idrettslag.  
Forslaget er framlagt kontrollutvalget og rådet. 
Rådet har behandlet og støtter styrets forslag til lovendring – Endre Rådet til en 
Hederstegnkomité. 
 

Det ble avklart at Hederstegnkomitéens fremtidige oppgaver er å foreslå kandidater 
til hederstegn i henhold til vedtatte regler/retningslinjer for tildeling av disse. 
 

Forslag til vedtak:  Lovens § 10, 6 fjernes. 
Vedtak:.  Styrets forslag til lovendring vedtatt. 

 

Forslag nr. 3 fra foreningens styre:  
Revisor inkluderes i Kontrollutvalget 
Styret foreslår å inkludere revisor i Kontrollutvalget. Erfaringsmessig har disse to 
funksjonene behov for svært lik informasjon og styret tror det kan bli mer effektivt 
for alle om revisor inngår i Kontrollutvalget. Samtidig foreslår styret å redusere 
størrelsen på valgte medlemmer til Kontrollutvalget til 2 medlemmer og 1 
varamedlem i tillegg til valgte revisorer. 
 

Styret har forelagt forslaget for Kontrollutvalget og Rådet.   
Rådets leder Christian Gundersen kommenterte at det ikke stemmer at Rådet har fått 
denne lovendring til uttalelse. 
 

Forslag til vedtak: § 14 b endres som følger: Kontrollutvalgets 
sammensetning: leder, et medlem, en vara og valgte revisorer. 
Vedtak: Styrets forslag til lovendring § 14 b, vedtatt. 

 

Disponering av fondsmidler.   
Forslag til disponering av overskudd i Wessel- og Sandvikfondene  
Overskudd av fondene pr 31/12 2024 er kr 329 630.  
Disse midlene kan benyttes for investeringer rettet mot aktiviteter for barn og 
ungdom.  
Styret ber årsmøtet om å kunne disponere overskuddet i fondene på denne måten:  



• Kjøp av en brukt kjølbåt, RS21 med henger- så vi får 4 like båter.  
• Kjøp av nye opplæringsoptimister for nybegynnere (samme type KNS bruker 
til sine nybegynnere). 
• Kjøp av opplæringsutstyr for Wingfoiling og brett.  
• Mulig kjøp av foilene opplæringsjoller. Vi arbeider sammen med en del andre 
seilforeninger for å vurdere en jolle som er egnet mellom Optimist/ RsFeva og 
Wasp - og som er solid nok for å være klubb båt.  

Styret og administrasjonen jobber også aktivt med å søke midler til overnevnte - og 
vil ikke benytte fondene før det er nødvendig. 
Leder Vidar Utne redegjorde for tanken bak disse eventuelle anskaffelsene. 
 

 Forslag til vedtak: Styrets forslag til disponering av fondsmidler vedtas. 
Vedtak: Styrets forslag til disponering av fondsmidler  

 

11. Fastsette medlemskontingent for 2026 
Styret foreslår følgende kontingent for 2026 og nye innmeldinger i 2025: 
 

2025 2026 Medlemskap: 

1.250 1.200 Enkeltmedlem voksen (30 – 66 år) 

800 500* Enkeltmedlem junior (0 – 19 år) 

800 300* Enkeltmedlem junior (20 – 29 år) 

900 850 Senior (67 år og eldre) 

1.800 1.600 Familiemedlemskap (hovedmedlem + 
ektefelle/samboer og barn under 20 år) 

21.200 30.000 Livsvarig medlem 

10.500 15.000 Livsvarig medlem, ektefelle 

 
Dette innebærer for de fleste en reduksjon i kontingenten.  
På grunn av omlegging av Seilmagasinet til primært et digitalt abonnement, mener vi 
kontingenten bør noe ned. Samtidig foreslår vi å redusere kontingent for unge 
voksne kraftig. Denne målgruppen er noe vi satser på med nye tilbud og samtidig 
har vi svært få medlemmer i aldersgruppen. 

* Styret har mulighet til å bake medlemskap inn i kurs og aktiviteter som 
gjelder for sesongen og ha egne priser for dette. 
- Medlemskap for voksen, senior og familiemedlemskap inkluderer digital 
tilgang til Seilmagasinet for en husstand. Alle medlemmer kan selv tegne 
ekstraabonnement for å få Seilmagasinet i posten 6 ganger i året. Denne 
prisen settes av Seilmagasinet. 
- Livsvarige medlemmer og æresmedlemmer faktureres for digital tilgang for 
Seilmagasinet om det er ønskelig 

 

Forslag til vedtak: Styrets forslag til kontingent for 2026 og nye 
innmeldinger i 2025 vedtas. 
Vedtak: Styrets forslag til kontingent for 2026 og nye innmeldinger i 2025, 
vedtatt. 
Styret får fullmakt til å fastsette treningsavgifter i samarbeid med 
trenerkoordinator. 

 
12. Vedta foreningens budsjett for 2025. 



Budsjettforslag for 2025 - Basert på foreløpig regnskap for 2024, ble et 
overordnet budsjett presentert og hovedpunkter når det gjelder inntekter og 
utgifter presentert av Arild Heldal.   
 

Spørsmål fra salen besvart. 
 

Styrets forslag: Presentert overordnet budsjett for 2025 vedtas. 
Vedtak: Budsjett for 2025 vedtatt. 

 

13. Behandle av foreningens organisasjonsplan 
 Foreningens organisasjonsplan har ligget ute sammen med årsmøtepapirene 
på foreningens hjemmeside og ble presentert på storskjerm av Vidar Utne. 

 
14. Valg 

Valgkomitéens forslag til nytt styre: 
Komitéens forslag ble presentert av Christian Myhre: 
Leder:     Vidar Utne    (gjenvalg for 2 år) 
1. nestleder, økonomi:  Tarjei Mo Batalden   (ikke på valg) 
2. nestleder:  Karianne Bruland   (ikke på valg) 
Medlem, regatta:   Tanja Strohammer   erstattes av 
    Marita Christensen  (velges for 2 år)  
Medlem, sport:   Elin Prangerød   (ikke på valg) 
Medlem, bygg/drift:  Lill Marie Solend   erstattes av 
    Anders Onsager  (velges for 2 år) 
Medlem, Rolfsbukta:  Preben Høegh   erstattes av 
    Jon Harald Henriksen (velges for 2 år) 
Medlem, materiell:   Reidar Berthelsen   (ikke på valg) 
Ungdomsrepresentant:  Maud Mariann Myhre  erstattes av 
    Sarah Skirstad Pollen (velges for 1 år) 
Varamedlem 1:   Lars Magnus Christensen  erstattes av 
    Carl-Fredrik Røøk  (velges for 1 år) 
Varamedlem 2:   Marita Christensen   erstattes av 
    Maud Mariann Myhre* (velges for 1 år) 
 

1) Dersom Styrets forslag til lovendring vedrørende antall varamedlemmer til Styret blir 
vedtatt på Årsmøtet skal det kun velges Varamedlem 1. Dersom Styrets forsalg ikke 

blir vedtatt på Årsmøtet skal det velges både Varamedlem 1 og 2.  
2) *Maud Mariann Myhre er datter av Valgkomiteens leder Christian Myhre. Etter at en 

av de andre medlemmene i Valgkomiteen foreslo Maud Mariann som Varamedlem 2 
har ikke Valgkomiteens leder deltatt i behandlingen av innstilling til Varamedlem 2. 

 

 Forslag til vedtak:  Valgkomitéens innstilling vedtas. 
Vedtak: Alle ble valgt ved akklamasjon. 

 

 Nytt styre: 
 Leder:     Vidar Utne    (2 år) 

1. nestleder, økonomi:  Tarjei Mo Batalden   (1 år) 
2. nestleder:  Karianne Bruland   (1 år) 
Medlem, regatta:   Marita Christensen   (2 år) 
Medlem, sport:   Elin Prangerød   (1 år) 



Medlem, bygg/drift:  Anders Onsager  (2 år) 
Medlem, Rolfsbukta:  Jon Harald Henriksen (2 år) 
Medlem, materiell:   Reidar Berthelsen   (1 år) 
Ungdomsrepresentant:  Sarah Skirstad Pollen  (valgt for 1 år) 
Varamedlem:   Carl-Fredrik Røøk   (valgt for 1 år) 

 

Det nye styret får fullmakt til å utpeke representanter til ting og møter i de 
organisasjoner foreningen er tilsluttet, for inneværende år. 

  

Det nye styret kan etter den nye loven, omfordele ansvarsoppgaver gjennom 
året. 
 

Valgkomité: (en leder, to medlemmer og en vara) 
Styrets forslag:  
  Leder:  Christian Myhre  
  Medlem:   Ellen Høegh 
    Medlem:     Bjørn Hansen 

Vara:   Harald Walder 
Alle valgt ved akklamasjon. 

 

 Kontrollutvalget: (to medlemmer og en vara) – velges for 1 år: 
 Valgkomitéens innstilling publisert på foreningens hjemmeside: 
 

Forslag:   Medlem:   Rune Tønnesen  
Medlem:   Kristine Pollen Briså 
Varamedlem:  Espen Kuhle  
 

Alle valgt ved akklamasjon.  

 

Revisorer: 
 Forslag:   Morten Mero 

Harald Masst – gjenvalg for 2 år. 
                        

 Begge fikk årsmøtets tilslutning. 
Begge tar oppdraget for 2025 og inngår nå i Kontrollkomitéen. 

 

 Det nye kontrollutvalget består av: 
Leder:   Rune Tønnesen 
Medlem:   Kristine Pollen Briså 
Varamedlem:  Espen Kuhle  
Revisor:  Morten Mero 
Revisor:  Harald Masst 

 

 Hederstegn komitéen (tidligere Rådet): 
 Styret ba de sittende medlemmer av Rådet fortsette i Hederstegnkomitéen.  
Det er ikke avklart om alle ønsker å fortsette. Styret hadde ingen nye 
kandidater til å erstatte de to (Christine Walder og Jan Erik Stensrud) som 
skulle gå ut av Rådet og kommer tilbake til eventuelle utskiftninger av 
medlemmer. 
Hederstegnkomitéen består av: 
  2029 – oppnevnes av styret 



  2029 – oppnevnes av styret 
  2028 – Erik Nodeland 
  2028 – Einar Slottan 

2027 – Espen Raggan 
  2027 – Paul R. Skrede 

2026 – Susan Berentsen 
2026 – Christian Galtung Gundersen 

 
 
 
Utmerkelser og æresbevisninger: 

Rådets leder foretok tildeling av hederstegn og presenterte kriteriene for 
tildeling på storskjerm.  Kriteriene ligger tilgjengelig for alle på foreningens 
hjemmeside. 
 

Æresmedlemskap ble tildelt: 
 Jan Erik Stensrud 

Begrunnelsen for tildelingen ble lest opp og utnevnelsen fikk Årsmøtets 
tilslutning. 

 

 «Ridder av det hvite seil» ble tildelt: 
Rune Tønnesen     
Hedevig Nilsson 
Bjørn Børresen 
Espen Raggan 
Einar Slottan 
Cecilie Bjargo Jostrand 

  Begrunnelser for tildelingene ble lest opp. 
 

BS-nålen ble tildelt: 
 Elise Møst 

Begrunnelsen for tildelingen ble lest opp. 
 

 
 
Ordinært årsmøte ble avsluttet kl. 22:00. 
 
 
 
Bærum, 3. mars 2025     Bærum, 3. mars 2025 
 
 
 
____________________________  ______________________________ 
Susan Berentsen     Arne Hammersland   
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